

Styrelsemöte

Tid: 2016-01-25 9:00-11:00

Plats: IG20

Närvarande: Johanna Nyrén, Julia Wistrand, Johanna Lenhammar, Hanna Falk, Isa Welander, Elin Schönqvist, Felicia Hedström

Dagordning

1. Mötet öppnas
2. Godkännande av arbetsordningen
3. Val av sekreterare och justerare
4. Inlägg av övriga frågor
5. Fastställande av dagordningen
6. Minutrundan
7. Åtgärder från åtgärdslistan från senaste mötet
8. Ordförande UU
9. Ordförande SU
10. Ordförande NLU
11. Ekonomiansvarig
12. Sponsansvarig
13. Medlemsansvarig
14. Informationsansvarig
15. Styrelseordförande
16. Brainstormingmöte avtal och projekt
17. Namnbyta gästföreläsningsgruppen.
18. Monterpriser HR-dagen.
19. Utbildningsbevakare BVG
20. Samarbete Linköpings studentspex
21. Besöksdag campus - representanter
22. Externa organisationer
23. Kalendern
24. Övriga frågor
25. Åtgärdslista
26. Nästa möte
27. Mötet avslutas

Sekreterare: Hanna Falk

Justerare: Johanna Nyrén

Dagordning

1. Mötet öppnas

Ordförande Elin öppnar mötet.

2. Godkännande av arbetsordningen

Mötet godkänner arbetsordningen.

3. Val av sekreterare och justerare

Mötet väljer Hanna Falk till sekreterare, Johanna Nyrén till justerare.

4. Inlägg av övriga frågor

Se inlägg av övriga frågor nedan.

5. Fastställande av dagordningen

Mötet fastställer dagordningen.

6. Minutrundan

Alla mår bra.

7. Åtgärder från åtgärddlistan från senaste mötet

Vi har koll på läget.

8. Ordförande UU

Har funderat på projekt om att arbeta i grupp, kommer prata med Karin.

9. Ordförande SU

Se infomail.

10. Ordförande NLU

Se infomail.

11. Ekonomiansvarig

Jobbat med mallar som ska läggas upp på hemsidan. Läst på budgeten och tänkt ut lite argument. Sett över papper om firmateckning.

12. Sponsansvarig

Uppdaterar om antal anmälningar till årsmötet.

13. Medlemsansvarig

Skickat ut alla mail utan problem. Sett över medlemsregistret.

Sekreterare: Hanna Falk

Justerare: Johanna Nyrén

14. Informationsansvarig

Har krånglat lite med att inte alla får medlemsmailen, ska se över det med Johanna Nyrén. Har uppdaterat Boda Borg-eventet på hemsidan.

15. Styrelseordförande

Se infomail, ska på sektemöte idag.

16. Brainstormingmöte avtal och projekt

Vi bestämmer att vi ska samordna oss samt att vi ska genomföra detta.

17. Namnbyte gästföreläsningsgruppen.

Mötet diskuterar namn för gästföreläsning/studiebesöksgruppen och att vi kanske kan bredda arbetsgruppen om vi byter namn. Gruppen kan arbeta med mer än bara gästföreläsare och studiebesök. Vi ska lyfta detta med nya arbetsgruppen. Mötet tar inget beslut om namnbyte.

18. Monterpriser HR-dagen.

Mötet diskuterar HR-dagen samt monterpriser för denna. Mötet går till beslut om huruvida vi ska ta bort priserna på hemsidan.

Beslut: Vi tar bort priserna på hemsidan för monterplatser, det blir upp till HR-dagen vad som gäller.

19. Utbildningsbevakare BVG

En utbildningsbevakare i BVG2 vill sitta kvar som utbildningsbevakare, vi diskuterar om detta ska skrivas upp på PPn till årsmötet.

Beslut: Vi ändrar inte i några dokument, det kommer bli upp till Valeberedningen att ta hand om det.

20. Samarbete Linköpings studentspex

Vi pratar om vad vi ska göra med mail som kommer in till den gemensamma styrelsemailen. Vi tänker att någon bör vara ansvarig för att svara på sådana mail men att de ska komma upp på styrelsemötena under externa organisationer där vi tillsammans röstar om vi ska gå vidare. Mötet tar beslut kring att Felicia är ansvarig att svara att vi återkommer eller liknande.

Sekreterare: Hanna Falk

Justerare: Johanna Nyrén

21. Besöksdag campus – representanter

Elin har haft kontakt med Karin om detta, de vill helst att två kommer från PULS och att det gärna får vara en tjej och en kille. Mötet beslutar att lägga ut det i klassgruppen.

22. Externa organisationer

Inga förfrågningar.

23. Kalendern

Inget nytt

24. Övriga frågor

Prisfråga Puls-fika: Johanna vill ha ett ungefärligt fastpris för onsdagsfikan så att vi kan "öronmärka" lite pengar till detta. Mötet sätter ett tak på 200 kr till detta.

Informationsmail: Elin vill lägga förslag på att vi flytta deadline från fredag 16:00 till söndag 16:00. Mötet beslutar att vi vill flytta detta.

Stödmedlemskap: Vi beslutar att vill lägga in en sen proposition till årsmötet om stödmedlemskap. Vi beslutar om att skriva en proposition om 50kr för helår stödmedlemskap, Elin skriver propositionen.

25. Åtgärdslista

Felicia och Johanna N: Se över medlemsmail så att alla får mail.

Utskottsordförande + Isa: Se över avtalen.

Hanna: Förmedla tankar till nya studiebesöksgruppen.

26. Nästa möte

Nästa möte är den 2 februari klockan 16:15

27. Mötet avslutas

Ordförande Elin avslutar mötet.

Sekreterare: Hanna Falk

Justerare: Johanna Nyrén
